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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: Schriftelijke vraag van fractie 
kernachtig Druten inzake kap Essen in Drutens bosje. 

Kernboodschap 
De essen in het Drutens bosje zijn aangetast door de essentakkenziekte. Tegen deze 
ziekte is geen remedie. Vanwege de veiligheid is het noodzakelijk deze bomen gerooid 
worden.

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

nvt nvt

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen van de fractie van kernachtig 
Druten:

Vraag 1: Waarom moeten de bomen worden gekapt: zijn er geen andere opties om de 
bomen te behouden?
Antw. 1: In heel Nederland veroorzaakt een schimmel het afsterven van takken van 
essen. Het gevolg is dat de bomen dood gaan. Helaas is er (nog) geen remedie tegen 
deze schimmelziekte. De bomen die nu geïnfecteerd zijn worden om veiligheidsredenen 
gekapt. Ze zijn dood of bijna dood.

Vraag 2: Om hoeveel bomen gaat het in het Drutens Bosje?
Antw. 2: Totaal betreft het nu 55 st. essen. 20 bomen verspreid door het gehele Drutens 
bosje en 35 bomen in de rest van de gemeente.

Vraag 3: Worden er maatregelen genomen om de ziekte te bestrijden?
Antw. 3: De essentakkenstefte is een relatief nieuwe ziekte waarvan het verloop en het 
gevolg voor de essen in de tijd nog moeilijk te voorspellen is. Er bestaan (nog) geen 
mogelijkheden om deze ziekte te bestrijden. Er zijn wel de nodige onderzoeken gaande. 
Wij volgen deze onderzoeken en wetenschappelijke publicaties op de voet.

Vraag 4: Worden er bomen herplant?
Antw. 4: Met de geplande werkzaamheden borgen we nu de veiligheid. Er worden nu 
geen bomen herplant.
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Vraag 5: Is de aangevraagde € 15.000 bedoeld voor kappen en onderhoud of voor de 
herplant van bomen?
Antw. 5: De aangevraagde middelen zijn nodig om onveilige exemplaren te kappen en de 
stobben te verwijderen.

Vraag 6: Hoeveel budget is er nodig om de zieke bomen te vervangen?
Antw. 6: De kosten van herplant van deze 55 essen ramen we op ca. € 25.000. De 
essentakkensterfte is echter voor 95% dodelijk voor essen. Tenzij er een remedie 
gevonden wordt verwachten we dat er meer bomen uit zullen vallen. Het is daarom 
echter nu te vroeg om een betrouwbaar inzicht in het benodigde vervangingsbudget te 
geven.

Vraag 7: Wanneer kunnen we als raad het plan voor periodiek onderhoud en een 
herplantvoorstel verwachten?
Antw. 7: We volgen de ontwikkelingen en verwachten in 2021 een plan op stellen hoe om 
te gaan met de uitgevallen bomen door de essentakkensterfte en ook andere ziektes 
zoals de kastanjebloedziekte. De financiële consequenties verbonden aan dit plan 
betrekken wij bij de perspectiefnota in 2021 zodat de kosten voor dergelijke 
werkzaamheden + eventuele herplant structureel zijn geregeld.


